

Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de **gecombineerde** commissies **Fysieke Leefomgeving (FL)** en **Maatschappelijke Ontwikkeling (MO)**
van de Gemeente Oude IJsselstreek,
gehouden op woensdag **19-6-2019** om 20.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulf

Aanwezig: Erik Schieven commissievoorzitter
Maaïke Piscaer, commissiegriffier

Lokaal Belang

Ine Hofs
Gerrit Vossers
Gerard Wildenbeest
Marco Bennink
Lucy Hugén-Thuis

CDA

Memet Tekinerdogan
Ruben Driever
Sylvia Stuivenberg
Lotte Pragt

SP

Jan Vesters
Gerard Mientjes

PvdA

John Haverdil
Willie Oort-Löwenthal
Sylvia van Londen
Ton Menke
Marjolijn Gerritsen

VVD

Rens Spijkers
Jos Sluiter

D66

Ine Woudstra

College: Bert Kuster
Peter van de Wardt
Ben Hiddinga
Ria Ankersmit
Janine Kock

Ambtelijk: -
Afwezig met afmelding: -

Afwezig zonder afmelding: -

Onderwerp <i>Aard bespreking</i>	Opening en mededelingen
	De voorzitter opent de vergadering en meldt dat het doel van deze vergaderingen is om als commissie met elkaar in gesprek te gaan en eventuele amendementen en moties te bespreken. De vergadering zal worden opgedeeld in een gedeelte voor FL en een gedeelte voor MO. Per gedeelte mogen er 3 commissieleden aan tafel zitten.
Onderwerp <i>Aard bespreking</i>	Vaststellen agenda <i>Besluitvorming</i>
	Ongewijzigd vastgesteld

DEEL COMMISSIE FYSIEKE LEEFOMGEVING

Onderwerp <i>Aard bespreking</i>	Debat en aankondiging en bespreking eventuele amendementen en moties <i>Vorbereidende beraadslaging</i>
	<p>Er zijn door de fracties verschillende bespreekpunten aangedragen. In de commissie heeft een debat plaatsgevonden over de onderstaande onderwerpen. Vragen aan de portefeuillehouder zijn direct beantwoord tenzij hierover bij het onderwerp iets anders wordt vermeld.</p> <p><u><i>Mobiliteit (snelfietsroute)</i></u> De voorzitter concludeert dat alle fracties de door de fractie van Lokaal Belang ingediende concept motie over snelfietsroutes sympathiek vinden. Lokaal Belang zal de door de andere fracties ingebrachte op- en aanmerkingen in de concept motie verwerken.</p> <p><u><i>Afval (milieustraat)</i></u> Wethouder Kock geeft aan dat er momenteel onderzoek wordt gedaan naar de haalbaarheid en effecten van de milieustraat. De resultaten van dit onderzoek worden naar verwachting in september met de gemeenteraad gedeeld. De voorzitter concludeert dat er over het onderwerp een discussie in de commissie heeft plaatsgevonden en dat hier wellicht in een later stadium nog een vervolg aan zal worden gegeven.</p> <p><u><i>Wonen</i></u> De voorzitter concludeert n.a.v. de inbreng van wethouder Hiddinga dat het onderwerp woningbouw in september naar de raad komt, waar de door de fracties aangedragen punten – waaronder woningen voor jongeren en het versnellen van de woningbouw – zullen worden meegenomen.</p> <p><u><i>Duurzaamheidsagenda</i></u> De voorzitter concludeert dat er in de commissie over het onderwerp een discussie heeft plaatsgevonden en dat het onderwerp in de commissie van 20-6-2019 verder besproken zal worden.</p> <p><u><i>Landschapsverordening</i></u> De fractie van de SP geeft aan dat zij op 4 juli met een motie over dit onderwerp zullen komen.</p>

DEEL COMMISSIE MAATSCHAPPELIJKE ONTWIKKELING

Onderwerp <i>Aard bespreking</i>	Debat en aankondiging en bespreking eventuele amendementen en moties <i>Vorbereidende beraadslaging</i>
	<p>Er zijn door de fracties verschillende bespreekpunten aangedragen. In de commissie heeft een debat plaatsgevonden over de onderstaande onderwerpen. Vragen aan de portefeuillehouder zijn direct beantwoord tenzij hierover bij het onderwerp iets anders wordt vermeld.</p> <p><u><i>Financiën Sociaal Domein</i></u> De voorzitter concludeert dat de fractie van de VVD voor 4 juli zijn gedachten over dit onderwerp op papier zal zetten en met de commissie zal delen. Het voorstel van de fractie van Lokaal Belang over de themabijeenkomsten zal daarin – indien mogelijk - worden meegenomen.</p> <p><u><i>Omzetten pilots naar vast beleid</i></u> De voorzitter concludeert dat er in de commissie over het onderwerp een discussie heeft plaatsgevonden, welke in een later stadium mogelijk een vervolg zal krijgen.</p> <p><u><i>Afspraken evaluatie/bijschaven beleid</i></u> De voorzitter concludeert dat er in de commissie over het onderwerp een discussie heeft plaatsgevonden en dat er in de commissie MO afspraken zijn gemaakt over hoe de commissie door het college geïnformeerd wordt.</p> <p><u><i>Project Achterhoekse Jongeren</i></u> De voorzitter concludeert dat de fractie SP de vragen over dit onderwerp schriftelijk zal indienen.</p> <p><u><i>Armoedebestrijding</i></u> De voorzitter concludeert dat de fracties het voorstel sympathiek vinden, maar wel graag vanuit het college meer informatie willen (o.a. over de financiële cijfers en de vraag wat er nu al gedaan wordt). <u>De fractie van de SP zal een concept motie opstellen welke zowel naar de fracties als het college zal worden gestuurd voor een reactie.</u></p> <p><u><i>Algemene voorziening (Huishoudelijke Hulp)</i></u> De voorzitter concludeert dat de meeste partijen zich kunnen vinden in het voorstel van de PvdA. <u>Wethouder Bert Kuster zegt toe om voor 4 juli uit te zoeken of de mogelijke wetswijziging van invloed is op het voorstel van de PvdA.</u></p>

Onderwerp <i>Aard bespreking</i>	Sluiting <i>Open gesprek</i>
	<p>Wethouder Bert Kuster geeft aan dat het college tijdens de gecombineerde commissievergadering van 20 juni i.v.m. de volle agenda geen terugkoppeling Sociaal Domein geven. I.v.m. het feit dat er wel actuele ontwikkelingen in het Sociaal Domein te melden zijn, wil de portefeuillehouder de commissie MO graag uitnodigen om op donderdagavond 27 juni van 19.00 tot 19.30 uur (zaal beschuitbus DRU) jullie hierover bij te praten. Het betreft een openbare (raadsinformatie)bijeenkomst.</p>

Sluiting: 22.55 uur

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) en Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) in zijn openbare vergadering van **2019**.

de commissiegriffier

Maaïke Piscaer

voorzitter

Erik Schieven